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Punkt 1: Godkendelse af dagsorden

Beslutning for Punkt 1: Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt.

Punkt 2: Orientering om godkendt referat fra møde den 5.
maj 2021

Beslutning for Punkt 2: Orientering om godkendt referat
fra møde den 5. maj 2021

Referatet fra sidste møde er blevet godkendt.

Punkt 3a: Studienævnsformanden

- Mulighed for ændringer i adgangskrav og udvælgelseskriterier for kandidatuddannelser
optag 2022
- Indmeldelse af ændring i eksisterende uddannelser
- Strukturreformen

Beslutning for Punkt 3a: Studienævnsformanden

- Vi har mulighed for at ændre i adgangskrav og udvælgelseskriterier for
kandidatuddannelserne i 2022. CK orienterede om, at faggruppen ville tage dette op -
men at hun ikke forventede, at der ville blive tale om ændringer. Kultur og formidling
optager med ligelig vægt på karaktergennemsnit og motiveret ansøgning.

- Det er desuden muligt at indmelde ændringer i eksisterende uddannelser.

- Der kommer snart et udkast til et nyt vademecum, som lægger op til, at der højest skal
være 13 fagelementer i løbet af grunduddannelsen - i gennemsnit 3 per semester.
Formålet med denne reducering er at skære ned på omkostningerne til administration. Et
yderligere formål er at gøre det nemmere for studerende at gennemføre uddannelsen på
normeret tid, da forskning viser, at mange fagelementer per semester forsinker de
studerende.

Punkt 3b: Studieleder Kulturstudier

- Feedback på studiestartprogrammet

Beslutning for Punkt 3b: Studieleder Kulturstudier

- Kulturstudiers studiestartsprogram er færdigt og godkendt. Praktiske forhold betyder
dog, at der skal foretages mindre justeringer.
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- Der er optaget 35 studerende til studiestart 2021, heraf 6 mænd. Vi er glade for dette,
da vi har ønsket en mere ligelig kønsfordeling.

- Vi har åbnet center for Køn og Diversitet (KØD). Det er et forskningscenter, men vi
håber også, at centerets aktiviteter vil få indflydelse på undervisningen.

Punkt 3c: Studieleder Litteraturvidenskab

- Orientering om ansøgning til tiltag for at fremme akademisk skriftlighed
- Orientering om alumneforening
- Feedback på studiestartsprogrammerne
- Anders Engberg har fået EliteForsk-pris
- Bevilling til Apostrofe

Beslutning for Punkt 3c: Studieleder Litteraturvidenskab

- Sten Moslund har fået bevilliget timer til fremme af akademisk skriftlighed i forbindelse
med undervisningen i Litterært emne 1.

- Der har været et opstartsmøde, hvor fem alumner har påtaget sig at starte
en alumneforening. Det vil betyde, at vi fremover kan holde kontakt til dimittenderne
gennem et mere organiseret netværk og derfor formodentlig få mere viden om, hvor de
får beskæftigelse.

- Vores studiestartsprogram for bacheloruddannelsen er godkendt og offentliggjort. Vores
studiestart for kandidatuddannelsen er ikke så omfattende, da langt de fleste kommer
med retskrav direkte fra bacheloruddannelsen.

- Anders Engberg-Pedersen har fået den meget fornemme EliteForsk-pris.

- SF har bevilliget kr. 2841 til det nystartede tidsskrift Apostrofe. De har samtidig fået at
vide, at de ikke kan regne med dette beløb hvert år, og har fået en opfordring til også at
søge midler andre steder.

Punkt 3d: De studerende

Beslutning for Punkt 3d: De studerende

- SN spurgte, hvordan mødeformen ville blive i efteråret: fysiske møder eller zoom? SF
foreslog at holde et fysisk møde til august, og ellers må vi diskutere, hvordan møderne
fremover skal afholdes. CK foreslog, at man vekslede mellem fysisk og online, og SF
mente, at nævnet skulle tilstræbe at undgå hybridmøder.

Punkt 3e: Andre

- Forplejning på studienævnsmøder

Beslutning for Punkt 3e: Andre
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- Det er alligevel blevet muligt at tilbyde forplejning på studienævnsmøder.

Punkt 4: Behandling af indkomne studenteransøgninger

Se sagerne i SAGA

Beslutning for Punkt 4: Behandling af indkomne
studenteransøgninger

Se det lukkede referat.

Punkt 5a: Eksamensplanerne s21 godkendes

Der står i Universitetsloven §18 stk. 4 (3) at studienævnet skal godkende plan for
tilrettelæggelse af undervisning og af prøver og anden bedømmelse, der indgår i
eksamen.

Beslutning for Punkt 5a: Eksamensplanerne s21
godkendes

Studienævnet godkendte eksamensplanerne.

Punkt 5b: Eksamensstatistik V20/21

Udviklingen i de studerendes deltagelse og præstationer ved prøver monitoreres, og der
igangsættes om nødvendigt tiltag for forbedring heraf.
Fra Udmøntningsnotatet:
Studienævnet forholder sig to gange årligt til karakterfordelingen i eksamensterminen.
Studienævnet vurderer om der skal iværksættes tiltag og handlingsplaner for at rette op
på eventuelle utilfredsstillende forhold.
Eksamensstatistik kan tilgås her
Kik i Whitebook - eksamensstatistik på fag (prototype F21)

Beslutning for Punkt 5b: Eksamensstatistik V20/21

CK: Der er ikke så meget at bemærke på Kulturstudier, dog er karaktergennemsnittet
dalet en smule. I foråret 20 var der 20%, der ikke gennemførte CMS - men det kan have
noget at gøre med, at en del slet ikke gennemførte Projektorienteret forløb på grund af
Covid-19. SN bemærkede, at det var vigtigt at få datoerne ud i god tid for CMS, og SØ
fortalte, at datoerne for efteråret allerede nu var lagt ind i fagbeskrivelserne.

SF: Der er ret stor forskel på karaktergennemsnittet på de enkelte kurser, hvor snittet er
ret lavt i Litterær periode 3 og Multikulturel litteratur med udgangspunkt i britisk kontekst.
Sidstnævnte har også en høj udeblivelsesprojekt på 41,7%. Det skyldes formodentligt, at
der oprindelig var tilmeldt nogle udenlandske studerende, der endte med ikke at kunne
komme på grund af Covid-19. ME bemærkede, at det så ud til at første årgang var
kommet godt i gang, trods den hårde opstart. SF tilføjede, at der her den 1. juni blev
afleveret 6 ud af 8 tilmeldte specialer, hvilket heller ikke er usædvanligt.
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Punkt 6a: Slutevaluering F21

Studienævnet skal behandle resultaterne af evalueringerne og iværksætte
handlingsplaner for at rette op på eventuelle utilfredsstillende forhold.
Studienævnet skal forholde sig til svarprocenterne for de enkelte evalueringer og
iværksætte eventuelle handlingsplaner hvis svarprocenterne er for lave.
Studienævnet skal godkende en opsummering af evalueringerne til offentliggørelse
Studienævnet skal i forbindelse med gennemgangen af studenterevalueringerne vurdere
de studerendes tilbagemeldinger vedr. studiemiljø og om nødvendigt viderebringe
problemstillinger og/eller bekymringer hos de studerende til de rette instanser.
Se evalueringernei EVAL her
Marlenes kommentarer for Litterær analyse-epik og Litteratur og kulturhistorie 1900/2000
vedhæftet

Beslutning for Punkt 6a: Slutevaluering F21

SF: Generelt ser det pænt ud på Litteraturvidenskab og KRoF. Der kan dog spores nogle
udfordringer i Narratologi, som oprindeligt er tænkt meget litteraturvidenskabeligt. Dette
skal muligvis justeres, da tilvalget modtager studerende fra mange andre
bacheloruddannelser.

I Litterær analyse - drama og Litteraturen i det udvidede felt er der blevet afprøvet nogle
karriereorienterede tiltag, og det har de studerende taget virkeligt godt imod. Vi skal
muligvis inddrage noget lignende i andre kurser, men det skal tage udgangspunkt i den
litteraturvidenskabelige faglighed - og RIO skal ikke nødvendigvis involveres hver gang.

Der hvor vi bruger instruktorer, får de meget ros.

Der er stadig lidt udfordringer i foredragsrækkerne. Vi har arbejdet med MCQ-testen i et
et stykke tid, og det er blevet bedre, men vi er stadig ikke helt i mål. Vi er i gang med at
kvalitetsteste de spørgsmål, som skal bruges i efteråret.

CK: Kulturstudier har ingen kommentarer til slutevalueringen.

Punkt 6b: Skemaer E21 godkendes

Der står i Universitetsloven §18 stk. 4 (3) at studienævnet skal godkende plan for
tilrettelæggelse af undervisning og af prøver og anden bedømmelse, der indgår i
eksamen.

Beslutning for Punkt 6b: Skemaer E21 godkendes

CK: Kulturformidling og -kritik skulle oprindeligt have været samlæst med
karriereprofilfaget Faglig formidling, men de bliver nu alligevel delt. På karriereprofilfaget
er der tilmeldt 69 studerende, og tanken er, at faget er øvelsesbaseret. Hvis det skulle
samlæses med de 35 tilmeldte på Kulturformidling og -kritik ville man ikke pædagogisk
kunne gennemføre den øvelsesbaserede undervisning, som fagene indeholder. Det giver
nogle udfordringerne med bemandingen og kan muligvis medføre, at vi må ansætte en
underviser.

Studienævnet godkendte derefter skemaerne.
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Punkt 7: Intet at behandle

Punkt 8: Intet at behandle

Punkt 9a: Høring over udkast til fem bekendtgørelser

Høringsfrist 25. juni 2021

Beslutning for Punkt 9a: Høring over udkast til fem
bekendtgørelser

Studienævnet havde ingen bemærkninger til ændringerne i de fem bekendtgørelser.

Punkt 9b: Studiegenstart - økonomisk ramme for
aktiviteter

Oversigt over, hvad midlerne har været brugt til, skal sendes til fakultetet senest 1.
oktober 2021.

Beslutning for Punkt 9b: Studiegenstart - økonomisk
ramme for aktiviteter

Studienævnet har fået kr. 21.200 til samtlige uddannelser under studienævnet til
studiegenstart. Den vigtigste retningslinje for brugen af midlerne er, at tiltagene skal være
fagligt relaterede og altså ikke må være kun sociale. Studienævnet mente, at det især er
det sociale, som har brug for genstart, så den begrænsning er lidt uhensigtsmæssig. SN
foreslog, at pengene bliver brugt til at tage på studieture, da det kombinerer det faglige
og det sociale. SF opfordrede studienævnet, især studentermedlemmer, til at bruge
sommerferien til at udtænke kreative måder, hvor vi kan bruge pengene. CK mente, at de
forskellige forslag, inklusiv budget, kunne komme til godkendelse på studienævnets
augustmøde. Forslagene skal primært være rettet mod de bachelor og
kandidatstuderende, der startede på deres uddannelse i efteråret 20.

Studienævnet besluttede at indkalde forslag fra både studerende og
undervisere og træffe afgørelse om fordelingen af midlerne på augustmødet. CK
og SF vil sende et opslag ud.

Punkt 10: Eventuelt

Beslutning for Punkt 10: Eventuelt

Intet under eventuelt.
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